
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 

RESUM DE LA SESSIÓ DEL CONSELL 
DE BARRI DE TRINITAT NOVA 

 
 

Data: dimecres, 15 de juny de 2016 
Lloc:  Casa de l’Aigua 
Hora d’ inici: 19.00 h. 
Hora de finalització: 21.15 h. 
 
 
ASSISTENTS: 
 
 
Assisteixen a la sessió el president del Consell de Barri, Juan Medina i la vicepresidenta Anabel 
González, a qui acompanyen el conseller tècnic, Carlos Izquierdo, la gerent del districte, Gemma 
Arau, la consellera portaveu Carolina Recio i  Màrius Comorera, tècnic del districte,  qui pren 
nota de la sessió.  Entre el públic són presents els consellers Félix Cogolludo (C’s), Núria Gaig 
(PSC), Xavier Fillol (CiU) i Joaquim Sangrà (ERC) així com tècnics de l’Oficina dels Plans de barris. 
50 persones de públic, entre les quals representants de les entitats/grups: AV Trinitat Nova, 
Taula Oberta, Taula Jove, Ass. Cultural Amics de Nou Barris, Ass. Ocellaire Trinitat Nova i Ass. 
Cultural Revive la Trini. 
 

 
ORDRE DEL DIA 
 
  
1. Pla de barris 
2. PAD/PAM 
3. Precs i preguntes  
 
PUNTS TRACTATS 
 

 

 Pla de barris. Es trasllada al públic el contingut de la jornada participativa que es 
va celebrar el passat dijous 2 de juny. S’hi anuncia la composició del Grup 
impulsor i es detallen els  àmbits i línies estratègiques en els que es treballarà: 
Pla d’educació,  Pla comercial, Salut i joves, Pla d’equipaments, Feixes, Espais 
esportius, Casa de l’Aigua, Mobilitat, Habitatge, Convivència, Memòria històrica. 

Districte de Nou Barris 
Direcció de Serveis al Territori 
 
Pl. Major de Nou Barris, 1 
08042 Barcelona 
93.291.68.00 
www.bcn.cat/noubarris 
 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Intervencions sobre aquest assumpte 
 
- Un representant de la Societat Ocellaire de Trinitat Nova manifesta el seu 

desig de participar en el Grup impulsor. Es recull la petició i, posteriorment 
facilita les dades per dur a terme el contacte. 

- Un veí reconeix que no sap quines són les propostes del Pla de Barris i 
proposa fer una assemblea.  

- Un altre representant de la mateixa entitat demana que les entitats actuïn a 
l’empara de la legalitat i manifesta la seva voluntat de posar en coneixement 
del districte determinats fets. També opina que s’hauria d’haver fet el Casal 
de barri abans que no pas la Casa de l’Aigua. 

- Una veïna demana aclariments  sobre l´ús que es donarà a l’Escola Benjamí. 
- També es demana que es convoqui a l’Ass. d’amics de Nou Barris. Es fa 

l’aclariment que no s’ha convocat formalment aquesta entitat perquè forma 
part de la plataforma d’entitats i veïnal de Nou Barris Taula Oberta, i per tant 
es donava coma convocada.  

- Un veí demana mesures per activar l’ocupació juvenil al barri 
 

 PAM/PAD Nou Barris. Es comenta que s’ha fet de manera participada i n’explica 
el procés de redacció, destacant-ne la seva vocació social i l’especial atenció a 
l’habitatge, l’ocupació i l’educació, a banda de les mesures sobre convivència, 
igualtat de gènere i els diferents pla de barris. En la concreció de les actuacions a 
Trinitat Nova es destaquen: Pla de millora urbana, construcció del Casal de barri, 
reforma de l’escola Sant Jordi i construcció d’una nova escola bressol, 
remodelació dels interiors d’Aiguablava/Portlligat, pla de feixes i pla de barris. 
 
Intervencions sobre aquest assumpte 
 
- Demana aclariments sobre l’escola Sant Jordi i informació sobre espais 

esportius 
- Sol·licita informació concreta sobre mesures pel foment de l’ocupació al barri 

i l’accés a l’habitatge social i diserta sobre les polítiques de lluita contra la 
pobresa. 

- Pregunta per la connectivitat per metro entre Trinitat Nova i Vella 
 

 Torn d’intervencions final del públic 
 
- Demana la substitució de l’actual model de bancs del carrer Chafarinas  
- Es queixa de l’endarreriment de les obres d’urbanització i denuncia presència 

de múrids i cuques a la zona de la pl. de l’Aire així com contenidors en mal 
estat i residus a sota les passarel·les de la zona. 

- Pregunta pel futur de l’escola Sant Josep Oriol 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

- Exposa mal estat de cornises i façanes de la finca Fenals, 24 així com 
presència de múrids i manca de rec a la zona. 

- Pregunta per la presència d’excavadores a la zona dels dipòsits d’aigua. 
- S’interessa per l’estat dels horts de La Casa de l’Aigua així com per la 

reconstrucció de la Torre de l’Aigua. 


